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hierbij enkele vragen voorafgaand aan de beeldvormende vragen van vanavond: 

Het gaat om de gebiedsverbinders: 

Wat stellen we precies vast met dit voorstel?  

1. Wilt u in het kort aangeven of het voorstel is om de gebiedsverbinders aan te houden of niet 

of in een andere vorm? 

daarbij de volgende vragen: 

2. Hoeveel initiatieven zijn per gebiedsverbinder daadwerkelijk geïnitieerd, begeleid én 

succesvol afgerond? En: hoeveel daarvan zouden ook zonder hun zijn gerealiseerd?  

3. Zouden één of meerdere rollen kunnen worden samengevoegd of vervangen door bestaande 

functies? Bijvoorbeeld: kan een wijkuitvoerder of beleidsambtenaar ook de rol van 

aanspreekpunt vervullen? 

4. Welk aandeel van het reguliere werk is overgenomen door de gebiedsverbinders, en wat 

betekent dit voor capaciteit op de afdelingen?  

5. Hebben beleidsambtenaren daardoor juist meer ruimte gekregen, of is het ‘extra werk’ 

gebleven? 

Beantwoording 

Vraag 1 : 

De raad wordt gevraagd het vernieuwde beleid vast te stellen. In dit beleid worden de ambities en 

doelstellingen voor inwonerbetrokkenheid geformuleerd. Het voorgestelde beleid betekent o.a. dat 

de functie van de gebiedsverbinders een andere vorm krijgt. Deze functie wordt vervangen door één 

coördinator inwonersinitiatieven. Dit laatste is een bevoegdheid van het college. 

Vraag 2: 

Het is niet bekend hoeveel initiatieven er per gebiedsverbinder zijn afgerond. Uit de evaluatie van de 

pilot gebiedsverbinders bleek dat monitoring en evaluatie onvoldoende plaats vond. Dit is daarom 

expliciet als aandachtspunt opgenomen in het nieuwe beleid. 

  



 

Vraag 3: 

In principe zijn de wijkuitvoerders en beleidsambtenaren allemaal aanspreekpunt vanuit hun eigen 

expertise en vakgebied. Dat verandert niet. In de praktijk gebeurt het echter dat inwoners niet altijd 

weten bij wie ze terecht kunnen of dat er vragen/initiatieven zijn die meerdere disciplines betreffen 

en die integraler opgepakt moeten worden. De coördinator is er voor dit soort gevallen en is 

aanspreekpunt voor de plaatselijke belangen (wat voorheen bij de gebiedsverbinders belegd was).  

Vraag 4: 

De voorgestelde nieuwe vorm heeft geen consequenties op de capaciteit en het reguliere werk in de 

afdelingen, behalve dat er meer structuur en duidelijkheid komt in de behandeling van initiatieven. 

Vraag 5: 

Beleidsambtenaren houden hetzelfde werk, er worden alleen bewuste en duidelijke keuzes gemaakt 

bij inwonersinitiatieven: namelijk welke rol wij als gemeente bij een initiatief hebben en hoe we gaan 

ondersteunen of samenwerken. In de huidige situatie gebeurt dat onvoldoende (zo is gebleken uit de 

evaluatie van de pilot gebiedsverbinders).  

 

 


